
Protokół nr 16/XVI/2015

z obrad XVI sesji zwyczajnej Rady Gminy Trąbki Wielkie 

z dnia 27 października 2015 roku

Rozpoczęcie obrad  – godz. 13.00

Zakończenie obrad –  godz. 15.15

Ad 1. Sprawy regulaminowe:

 Otwarcie     i     stwierdzenie     prawomocności     obrad

Sesja rozpoczęła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Trąbki Wielkie, przy ul. Gdańskiej 12.

Sesję otworzył Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński.

W sesji uczestniczyli: Wójt Gminy Błażej Konkol,  Skarbnik Gminy Zofia Gorzyńska, Sekretarz
Gminy Krystyna Stępniewska,  Radca  Prawny Wawrzyniec  Rybak,  Dyrektor  GOKSiR Leszek
Orczykowski, Kierownik ZGKiM Karol Kozak oraz sołtysi z terenu Gminy Trąbki Wielkie.

Przewodniczący  Rady   przywitał  wszystkich  obecnych  a  następnie  stwierdził  prawomocność
obrad. Stwierdził, na podstawie listy obecności, że cały skład rady jest obecny. Ustawowy skład
Rady Gminy wynosi 15 radnych.

Listy obecności radnych i sołtysów stanowią załącznik nr 1 i 2 do protokołu.

 Zatwierdzenie     porządku     obrad.

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił dzisiejszy porządek obrad.

Proponowany porządek obrad.

.1 Sprawy regulaminowe:
- Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.
- Zatwierdzenie porządku obrad.
- Przyjęcie protokołu z XV zwyczajnej  sesji Rady Gminy Trąbki Wielkie.

.2 Informacja Wójta Gminy Trąbki Wielkie o pracach między sesjami Rady Gminy.

.3 Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2015- referuje  Zofia

Gorzyńska Skarbnik Gminy.

.4 Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  wieloletniej  prognozy  finansowej  na  lata  2015-2030  -

referuje  Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy.

.5 Podjęcie  uchwały w sprawie wyrażenia  zgody na zawarcie  porozumienia  pomiędzy powiatem

gdańskim a gminą Trąbki Wielkie w sprawie określenia zasad współpracy powiatu i gminy przy

udzielaniu nieodpłatnej pomocy prawnej - referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy.

.6 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr IX/59/2015 z dnia 2 czerwca 2015 r. w sprawie

wyrażenia  zgody na zawarcie  porozumienia z  Komendą Wojewódzką Policji  w Gdańsku przy

udziale Komendy Powiatowej Policji  w Pruszczu Gdańskim dotyczącego przekazania środków

pieniężnych na zakup nowego środka transportu służbowego z przeznaczeniem do użytkowania
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przez funkcjonariuszy Komisariatu Policji w Trąbkach Wielkich, Komendy Powiatowej Policji w

Pruszczu Gdańskim- referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy.

.7 Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe

odprowadzanie ścieków na rok 2016- referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy.

.8 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawek opłaty za zajęcie 1m2 pasa drogowego dla dróg
publicznych  w granicach administracyjnych Gminy Trąbki  Wielkie  niezwiązanych z budową,
przebudową, remontem, utrzymaniem i ochroną dróg oraz w sprawie ustalenia stawek opłat za
umieszczenie i zajęcie pasa drogowego w zakresie infrastruktury „ostatniej mili” - referuje Pan
Błażej Konkol Wójt Gminy.

.9 Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości- referuje Pan

Błażej Konkol Wójt Gminy.

.10 Podjęcie  uchwały w  sprawie  określania  wysokości  stawek  opłaty od  posiadania  psów,  zasad

ustalania terminów płatności oraz sposobu jej poboru- referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy.

.11 Podjęcie  uchwały w sprawie obniżenia  średniej  ceny skupu żyta  dla  celów wymiaru podatku
rolnego - referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy.

.12 Interpelacje i zapytania radnych.

.13 Wystąpienia sołtysów.

.14 Wolne wnioski. 

Spytał, czy są uwagi do w/w porządku obrad.

Wójt Gminy Trąbki Wielkie – poinformował, że stawka  za podatek rolny nie ulega zmianie i w

związku  z  tym,  nie  ma  konieczności  podjęcia  uchwały,  która  jest  ujęta  w  punkcie  11

proponowanego porządku obrad.  Wnioskuje o wykreślenie tego punktu  z porządku obrad.

Przewodniczący Rady Gminy spytał, czy są jeszcze jakieś propozycje do zmiany porządku obrad.

Z  uwagi,  iż  więcej  propozycji  do  zmian  porządku  obrad  nie  zgłoszono  przystąpił  do

przegłosowania propozycji Wójta Gminy. Spytał, kto jest za wykreśleniem pkt 11 z dzisiejszego

porządku obrad.

Obecnych podczas głosowania było 15 radnych.

Głosowanie:

Za –  15

Przeciw –   0

Wstrzymało się –   0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie poparła zgłoszona propozycję. 

Przewodniczący Rady odczytał porządek obrad po zmianie:

.1 Sprawy regulaminowe:

- Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.

- Zatwierdzenie porządku obrad.

2



- Przyjęcie protokołu z XV zwyczajnej  sesji Rady Gminy Trąbki Wielkie.

.2 Informacja Wójta Gminy Trąbki Wielkie o pracach między sesjami Rady Gminy.

.3 Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2015- referuje  Zofia

Gorzyńska Skarbnik Gminy.

.4 Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  wieloletniej  prognozy  finansowej  na  lata  2015-2030  -

referuje  Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy.

.5 Podjęcie  uchwały w sprawie wyrażenia  zgody na zawarcie  porozumienia  pomiędzy powiatem

gdańskim a gminą Trąbki Wielkie w sprawie określenia zasad współpracy powiatu i gminy przy

udzielaniu nieodpłatnej pomocy prawnej - referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy.

.6 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr IX/59/2015 z dnia 2 czerwca 2015 r. w sprawie

wyrażenia  zgody na zawarcie  porozumienia z  Komendą Wojewódzką Policji  w Gdańsku przy

udziale Komendy Powiatowej Policji  w Pruszczu Gdańskim dotyczącego przekazania środków

pieniężnych na zakup nowego środka transportu służbowego z przeznaczeniem do użytkowania

przez funkcjonariuszy Komisariatu Policji w Trąbkach Wielkich, Komendy Powiatowej Policji w

Pruszczu Gdańskim- referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy.

.7 Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe

odprowadzanie ścieków na rok 2016- referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy.  

.8 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawek opłaty za zajęcie 1m2 pasa drogowego dla dróg
publicznych  w granicach administracyjnych Gminy Trąbki  Wielkie niezwiązanych z  budową,
przebudową, remontem, utrzymaniem i ochroną dróg oraz w sprawie ustalenia stawek opłat za
umieszczenie i zajęcie pasa drogowego w zakresie infrastruktury „ostatniej mili” - referuje Pan
Błażej Konkol Wójt Gminy.

.9 Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości- referuje Pan

Błażej Konkol Wójt Gminy.

.10 Podjęcie  uchwały w  sprawie  określania  wysokości  stawek  opłaty od  posiadania  psów,  zasad

ustalania terminów płatności oraz sposobu jej poboru- referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

.11 Interpelacje i zapytania radnych.

.12 Wystąpienia sołtysów.

.13 Wolne wnioski.

Przewodniczący Rady spytał, kto jest za przyjęciem w/w porządku obrad.

Obecnych podczas głosowania było 15 radnych.

Głosowanie:

Za –  15

Przeciw –   0

Wstrzymało się –   0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie przyjęła porządek obrad.

 Przyjęcie protokołu   z XV zwyczajnej  sesji Rady Gminy Trąbki Wielkie.
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Przewodniczący     Rady -  poinformował, że  uwagi  które  zgłoszono do Biura Rady zostały
uwzględnione.  Spytał,  kto  jest  za  przyjęciem  protokołu  z  XV zwyczajnej  sesji  Rady  Gminy
Trąbki Wielkie.

Obecnych podczas głosowanie było  15 radnych.

Głosowanie:

Za –  15

Przeciw –    0

Wstrzymało się –    0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie przyjęła protokół  z XV zwyczajnej sesji  Rady
Gminy Trąbki Wielkie.

Ad 2.

Informacja Wójta Gminy Trąbki Wielkie o pracach między sesjami Rady Gminy.

Wójt     Gminy     Błażej     Konkol przedstawił informację o pracy między-sesyjnej. Poinformował m.in.
że uczestniczył:

– w zebraniach sołeckich: Błotnia, Mierzeszyn -  dotyczących podziału funduszu sołeckiego
na 2016r.

– w spotkaniu z kierownikami jednostek organizacyjnych  Urzędu Gminy Trąbki Wielkie;

– w urodzinach 90+ i w jubileuszach pożycia małżeńskiego; 

– rozpoczęły się prace przy przeniesieniu rzeźby „Macierzyństwo”  bliżej drogi powiatowej;

– w  spotkaniu  ze  Starostą  Powiatu  Gdańskiego  w  sprawie  realizacji  planowanych  w
przyszłym roku zadań oraz w temacie wzajemnej współpracy;

– w spotkaniu z Panią Prezes „Trzy Krajobrazy” w temacie pozyskiwanych środków;

– w rozpoczęciu roku szkolnego na Akademii Marynarki Wojennej w Gdańsku;

– przygotowywany  jest  wniosek  o  dofinansowanie  do  remontu  dróg  z  programu
„schetynówek”;

– w spotkaniu z Prezesem pól  golfowych w Postołowie w temacie podłączenia do sieci
kanalizacyjnej;

– w walnym zebraniu Gdańskiego Obszaru Metropolitarnego Gdańsk – Gdynia – Sopot;

– w dniu Edukacji Narodowej w niektórych placówkach szkolnych z terenu naszej Gminy;

– w uroczystości 50 – lecia Caritasu;

– w  spotkaniu  z  pracownikami  obsługi  Przedszkola  w  Trąbkach  Wielkich  w  sprawie
wysokości wypłacanej pensji;

– w spotkaniu z Panem Komendantem Powiatowym Policji w sprawie zakupu samochodu,
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– w spotkaniu z przedsiębiorcami planującymi wybudowanie nowych zakładów na terenie
gminy Trąbki Wielkie;

– w posiedzeniu Gminnego Zarządu Straży Pożarnej w OSP w Ełganowie;

– w posiedzeniu Rady Społecznej Gminnego Ośrodka Zdrowia. Tematem głównym było
zapewnienie opieki stomatologicznej w placówkach szkolnych na terenie Gminy;

Kolejno poinformował o sytuacji, która ma miejsce na ul. Morenowej w Sobowidzu a mianowicie
uszkodzenia ciepłociągu.

Poinformował  o  zorganizowanym  wspólnie  z  gminą  partnerską  UEHFELD  konkursie
plastycznym pn: „bociany”.  Prace były wystawione na lotnisku w Gdańsku.

Kolejno odczytał zarządzenia, które zostały podjęte od ostatniej sesji Rady Gminy – w sumie 8.

Przewodniczący  Rady  Gminy –  spytał  o  wskaźniki  jakie  gmina  musi  spełnić,  aby  otrzymać
dofinansowanie do inwestycji.

Wójt Gminy – jeżeli chodzi o gospodarkę niskoemisyjną, to tu Gmina jest na środku, nie jest
najgorzej. Natomiast jeżeli chodzi o oczyszczalnie, to jest gorzej – nie jesteśmy w stanie spełnić
niektórych stawek ministerialnych.

Przewodniczący Rady Gminy  – w kwestii  awarii  w doprowadzeniu ogrzewania do budynków
przy ul. Morenowej w Sobowidzu -  czy gmina pobiera opłatę za ten ciepłociąg w Sobowidzu?.

Wójt  Gminy –  nie  pobiera.  Właścicielem  jest  Pan  Skwiercz.  Gorsze  wyniki  finansowe  dla
doprowadzającego ogrzewanie są dlatego, że część mieszkańców odłącza się od tego ogrzewania-
mają do tego prawo.

Ad 3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2015.
/Projekt uchwały radni otrzymali z materiałami sesyjnymi/

Wójt  Gminy –  zmiany  budżetowe  omawialiśmy  w dniu  dzisiejszym  na  posiedzeniu  komisji
wspólnej, więc jeżeli są jakieś pytania to proszę o ich zadawanie.

Przewodniczący Rady Gminy spytał, czy są pytania do projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały.

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było  15 radnych.

Głosowanie:

Za – 15

Przeciw –   0

Wstrzymało się –   0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XVI/105/2015 w w/w sprawie.

Ad 4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2015-
2030 - referuje  Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy.
/Projekt uchwały radni otrzymali z materiałami sesyjnymi/
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Przewodniczący Rady Gminy  temat był omawiany na posiedzeniu komisji wspólnej. Spytał, czy
są jeszcze jakieś pytania. Pytań nie zgłoszono.
Następnie odczytano treść uchwały.
Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.
Obecnych podczas głosowania było  15 radnych.

       Głosowanie:
Za –  15
Przeciw –   0
Wstrzymało się –   0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XVI/106/2015 w w/w sprawie.

Ad  5.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  porozumienia  pomiędzy
powiatem gdańskim a gminą Trąbki Wielkie w sprawie określenia zasad współpracy powiatu i
gminy przy udzielaniu nieodpłatnej pomocy prawnej;
/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Wójt Gminy Błażej Konkol  -  od 1 stycznia 2016 r. na mocy ustawy z dnia 5 sierpnia 2015r. o

nieodpłatnej pomocy  prawnej  oraz  edukacji  prawnej  osoby  otrzymujące  świadczenia  z

pomocy  społecznej,  posiadacze  Karty  Dużej  Rodziny,  kombatanci,  weterani,  ofiary  klęsk

żywiołowych a także osoby poniżej 26 oraz powyżej 65 roku życia będą mogły korzystać z

nieodpłatnej  pomocy  prawnej.  Jest  to  zadanie  powiatu,  ale  jeżeli  zostanie  podpisanie

porozumienie, to może to powiat wydelegować do Gminy. Wyraziłem taką wolę, aby również

taka pomoc prawna była świadczona na terenie naszej gminy. Pomoc będzie świadczona w

ten sposób, że mecenas powie co należy zrobić w danej sprawie. Pomoc ta finansowana jest z

budżetu państwa, po stronie gminy będzie utrzymanie pomieszczeń, energia, woda  itp.

Pomoc  ta  będzie  udzielana  pięć  razy  w  tygodniu.  Obsługa  ta  będzie  się  odbywała  w

godzinach popołudniowych w budynku GOKU.

Radna W. Frydrych – sugeruję, aby obsługę w tych dniach podzielić np. 2 dni w Trąbkach

Wielkich, 2 dni w Sobowidzu i w Mierzeszynie.

Przewodniczący  Rady  Gminy -  uchwała  ta  jest  pewną  propozycją  mieszkańców,  którzy

sugerowali już kiedyś, aby taka pomoc prawna była na terenie gminy świadczona. Czy w innych

miejscowościach?, zobaczymy.

Radny  M.  Studziński –  proponowałbym  również,  aby  ta  pomoc  była  pełniona  w  godzinach

rannych, ponieważ w godzinach popołudniowych jest mniejsza możliwość dojazdu.

Pr  zewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są jeszcze jakieś pytania. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały.

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 15 radnych.

Głosowanie:
Za –  15
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Przeciw –   0
Wstrzymało się –   0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XVI/107/2015 w w/w sprawie.

Ad 6.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr IX/59/2015 z dnia 2 czerwca 2015 r. w

sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Komendą Wojewódzką Policji w Gdańsku

przy  udziale  Komendy  Powiatowej  Policji  w  Pruszczu  Gdańskim  dotyczącego  przekazania

środków  pieniężnych  na  zakup  nowego  środka  transportu  służbowego  z  przeznaczeniem do

użytkowania  przez  funkcjonariuszy  Komisariatu  Policji  w  Trąbkach  Wielkich,  Komendy

Powiatowej Policji w Pruszczu Gdańskim;

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Wójt Gminy  - na jednej z sesji  była podjęta uchwała na dofinansowanie dla policji na zakup

samochodu. Po zakupie samochodu zostały oszczędności. Komendant zwrócił się z prośbą, aby za

oszczędności zakupić jeszcze jeden samochód. Proszę o podjęcie uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy spytał, czy są jeszcze jakieś pytania. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały.

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 15 radnych.

Głosowanie:
Za – 15
Przeciw –   0
Wstrzymało się –   0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XVI/108/2015 w w/w sprawie.

Ad 7.  Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie  w wodę i

zbiorowe odprowadzanie ścieków na rok 2016;

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Wójt Gminy Bł  ażej Konkol  - na temat opłaty za wodę i za ścieki dyskutowaliśmy na posiedzeniu

komisji  wspólnej.  W  konkluzji  burzliwej  dyskusji  padła  propozycja,  aby  stawkę  za  wodę

zaproponowaną przez Kierownika ZGKiM podwyższyć o 0,20 zł. Statystycznie wzrost tej ceny

spowoduje wzrost średnio dla gospodarstwa rocznie ok. 50 zł. Proszę o podjęcie tej uchwały.

Wiceprzewodniczący  Rady  Gminy –  zwrócił  uwagę,  że  na  terenie  gminy  jest  ok.  1/3

mieszkańców podłączonych  do  kanalizacji.  Należy  na  to  patrzeć,  że  dzięki  choć  minimalnej

podwyżce zmniejszamy dopłatę z Urzędu Gminy do 1 m3 ścieków z pieniędzy publicznych, które

możemy przeznaczyć na inne inwestycje.

Przewodniczący Rady Gminy spytał, czy są jakieś pytania. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały.

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.
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Obecnych podczas głosowania było 15 radnych.

Głosowanie:
Za – 11
Przeciw –   0
Wstrzymało się –   3

Rada Gminy Trąbki Wielkie większością głosów podjęła uchwałę nr XVI/109/2015 w w/w
sprawie.

Ad 8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawek opłaty za zajęcie 1m2 pasa drogowego dla

dróg  publicznych   w  granicach  administracyjnych  Gminy  Trąbki  Wielkie  niezwiązanych  z

budową, przebudową, remontem, utrzymaniem i ochroną dróg oraz w sprawie ustalenia stawek

opłat za umieszczenie i zajęcie pasa drogowego w zakresie infrastruktury „ostatniej mili”

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Wójt  Gminy  Błażej  Konkol  -  w  związku  z  programem  dot.  uzbrojenia  terenu  w  sieć

internetową  szerokopasmową  wniosek  z  ministerstwa  jest  taki,  aby  dla  tej  konkretnej

inwestycji  obniżyć  stawkę,  aby  nie  generowało  to  dodatkowych  kosztów  korzystania  z

Internetu.  Proszę o podjęcie tej uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy spytał, czy są jeszcze jakieś pytania. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały.

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 15 radnych.

Głosowanie:
Za – 15
Przeciw –   0
Wstrzymało się –   0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XVI/110/2015 w w/w sprawie.

Ad 9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości;
/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Wójt Gminy B  łażej Konkol  - uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. Poinformował, że

większość stawek jest zmniejszona w porównaniu do ubiegłego roku, z uwagi na zmniejszoną

stawkę ministerialną. Kolejno przedstawił poszczególne stawki.

Przewodniczący Rady Gmi  ny spytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały.

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 15 radnych.

Głosowanie:
Za – 15
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Przeciw –   0
Wstrzymało się –   0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XVI/111/2015 w w/w sprawie.

Przewodniczący Rady Gminy – przywitał Radnego Powiatu Gdańskiego Pana Mateusza Srokę,
który przybył na sesję.

Ad 10.  Podjęcie uchwały w sprawie  określania wysokości stawek opłaty od posiadania psów,

zasad ustalania terminów płatności oraz sposobu jej poboru;

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Wójt Gminy – propozycja stawki jest na poziomie 30 zł od każdego psa. Kolejno nawiązał do

zgłoszonej na posiedzeniu komisji wspólnej propozycji radnej W. Frydrych o przesunięciu

terminy wnoszenia opłat z 31 marca do 31 maja. Po skonsultowaniu tego z mecenasem, nie

ma przeszkód, aby data ta została przesunięta.

Przewodniczący Rady   Gminy poddał propozycję zmiany daty pod głosowanie.

Spytał, kto jest za wpisaniem w miejsce „31 marca” -  „31 maja”

W głosowaniu udział bierze 15 Radnych.

Za – 15
Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie przyjęła zgłoszoną propozycję. 
 
Przewodniczący Rady   Gminy spytał, czy są jeszcze jakieś pytania. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały.

Radna W. Frydrych – spytała, czy nie można jeszcze dopisać w  § 1.  punkcie 2 uchwały, że z

opłaty zostaną zwolnione również psy z tatuażem związany z identyfikacją psa.

r.pr.   Wawrzyniec Rybak  – nie widzi przeszkód. Proponuje o wpisanie zdania w formie:

„ Zwalnia się od opłat od posiadania psów, psy trwale oznaczone w sposób umożliwiający ich

identyfikację (chip, tatuaż)”

Przewodniczący Rady Gminy – poddał powyższa propozycję pod głosowanie.

Spytał kto jest za wpisaniem w § 1. Punkcie 2 uchwały zdania:

„ Zwalnia się od opłat od posiadania psów, psy trwale oznaczone w sposób umożliwiający ich

identyfikację (chip, tatuaż)”.

W głosowaniu udział bierze 15 radnych.

Za – 15
Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie przyjęła zgłoszoną propozycję. 

Przystąpiono do przegłosowania treści uchwały z uwzględnionymi zmianami. 

Przewodniczący Rady Gminy spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 15 radnych.
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Głosowanie:
Za – 14
Przeciw –   1
Wstrzymało się –   0

Rada Gminy Trąbki Wielkie większością głosów podjęła uchwałę nr XVI/112/2015 w w/w
sprawie.

Ad 11.  Interpelacje i zapytania radnych;

 Przewodniczący Rady Gminy  poinformował,  że do Biura Rady od ostatniej  sesji  nie

wpłynęły interpelacje ani zapytania radnych.

Ad. 13 Wystąpienia sołtysów;

– Wójt  Gminy – 4 listopada 2015r.  godz.  11.00 odbędzie się  spotkanie z  sołtysami.

Temat spotkania: wykonanie funduszu sołeckiego, statuty sołeckie, sprawy bieżące,

– Pan  Jan  Selka  Sołtys  wsi  Kleszczewa– skierował  pytanie  do  Kierownika  Zakładu

Gospodarki  Komunalnej  i  Mieszkaniowej:  na  jakim etapie  jest  zakup  kruszywa  z

funduszu sołeckiego.

Pan  Karol  Kozak  Kierownik  ZGKiM –  tematem tym  nie  zajmuje  się  ZGKiM  w

Trąbkach Wielkich.

– Pani  Beata  Wajsbrot  Sołtys  wsi  Cząstkowa –  nawiązując  do  podjętej  podczas

dzisiejszych obrad uchwały w sprawie stawki za dostarczoną wodę spytała o powód

niewykonywania  konserwacji wodociągu w Cząstkowie i ciągłych awarii wodociągu.

Na powyższy temat  wywiązała  się  dyskusja  między Panią  Sołtys  a  Kierownikiem

ZGKiM  w  Trąbkach  Wielkich,  który  poinformował,  że  nie  rozumie  o  jaką

konserwację chodzi ponieważ, co tydzień, w ramach konserwacji jest płukanie wody

na hydroforni.

Pani Beata Wajsbnrot Sołtys wsi Cząstkowa – zapewniła, że to sprawdzi.

Wiceprzewodniczący Rady Gminy –  chciałbym sprostować.  że  rada  nie  podniosła

stawki za wodę a zmniejszyła dotację z budżetu gminy.

Pani  Beata  Wajsbrot  Sołtys  wsi  Cząstkowa –  otrzymałam informacje,  że  nie  jest

konserwowane jest tam sito i za moment będzie dziura. Taką informację przekazywali

pracownicy hotelu.

– Wójt Gminy – przez konserwacje należy rozumieć to, że tam gdzie jest ujęcie, to jest

płukanie  wody.  Oddzielną  kwestią  jest  wymalowanie  ściany.  W  dalszej  swojej

wypowiedzi  poinformował,  że  Gmina  planuje  odstąpić  od  tego  ujęcia  jest  ono

prywatne. Właściciel hotelu Santoza – Golf w Cząstkowie  rozbudowuje się, będzie

dużym  odbiorcą  wody,  dlatego  Gmina  będzie  musiała  przyłączyć  go  do  innego
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podłączenia  wody,  aby  miał  jej  w  odpowiedniej  ilości.  Docelowo  na  pewno

odłączymy się od hotelu.

– Przewodniczący  Rady  Gminy –  spytał,  czy  ujęcie  wody w  Cząstkowie  jest  ujęte

monitoringiem.

– Pan Karol K  ozak Kierownik ZGKiM  – nie jest objęte monitoringiem.

– Wójt Gminy – zwrócił uwagę, że z uwagi na to, że dopłata ze strony Gminy będzie

mniejsza do wody, to ta różnica zostanie dopisana do budowy wodociągu w 2016r.

– Pani  Irena  Kuchnowska  Sołtys  wsi  Mierzeszyn –  spytała  o  kartę  Dużej  Rodziny.

Zwróciła  uwagę  na  problem  z  korzystaniem  z  tej  karty  w  miastach  –  jest  ona

ogólnokrajowo. Spytała, czy nie można ustalić swojej wewnętrznej karty.

– Wójt Gminy – poinformował, że mieszkańcy z terenu gminy, którzy posiadają Kartę

Dużej Rodziny mogą  korzystać tylko z tych zniżek, które są wymienione ustawowo.

– Pani  Irena  Kuchnowska  Sołtys  wsi  Mierzeszyn –  poruszyła  temat  braku  wody u

jednego z mieszkańców wsi Mierzeszyna.

– Pan Karol Kozak Kierownik ZGKiM – poinformował, że były podejmowane próby

podłączenia się do tego wodociągu, ale właściciel jest osobą trudną. 

– Pan  Konrad  Seredyński  Sołtys  wsi  Drzewina –  poruszył  temat  naprawy  dróg  w

Drzewinie  przez  ZGKiM.  Poinformował,  że  gróz  został  wysypany,  ale  nie  został

utwardzony  co doprowadziło już do uszkodzeń samochodów. Kolejno podziękował

Kierownikowi ZGKiM za wycięcie drogi jednocześnie zgłaszając fakt omyłkowego

wycięcia z prywatnej posesji 15 - letnich klonów.

– Pan  Karol  Kozak  Kierownik  ZGKiM –  poinformował,  że  wycinka  drogi  była

wykonywana  bez  wznowienia  granic,  co  mogło  być  powodem wycinki  klonów  z

prywatnej posesji. Przykro kierownikowi, że tak się stało. W sprawie naprawy drogi,

poinformował, że gruz z rozbiórek, mogą się w nim zdarzyć gwoździe. Należy uzbroić

się w cierpliwość ZGKiM planuje zakupić pojazd do przewożenia walca.  

– Pan Jan Gębura Sołtys wsi Kaczki – spytał,  kto odpowiada za wykonanie  w taki

sposób drogi, gdzie jest wysypany gróz i nie jest on utwardzony przez walec. Jedna

osoba  przejeżdżająca  po  tak  wykonanej  drodze  przebiła  oponę  w  samochodzie  i

podała sołtysa do Sadu. Kolejno zgłosił nielegalne przyłączanie przez Pana Pastuszka

mieszkańców gminy do wodociągu.

Wójt  Gminy –  poinformował,  że  w  tej  sprawie  należy  sprawdzić  warunki

przyłączeniowe;

Kierownik ZGKiM – poinformował, że wydawał oświadczenia w których był zapis, że

mieszkańcy mogą się podłączyć do tego wodociągu za zgodą właściciela;
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– Pan Krzysztof Pepliński Sołtys wsi Domachowa – poinformował, że w Domachowie

jest  boisko  jedno  z  trzech  wymiarowych.  Spytał,  czy  mieszkańcy  z  funduszu

sołeckiego mogą przeznaczyć środki na zwałowanie tego boiska wałem z  wibratorem

przez ZGKiM.

Pan Karol Kozak Kierownik ZGKiM – poinformował, że to nie chodzi o pieniądze.

ZGKiM  może  to  zrobić  bezpłatnie,  ale  jest  problem  z  przewiezieniem  walca  do

Domachowa.  Zwrócił  uwagę,  że  za  każdym  razem  jak  rusza  walec  na  drogę

wojewódzką robi się za nim  kolejka i kierowcy dzwonią na policje.

– Wójt Gminy – zapewnił, że w przyszłym roku zostaną zabezpieczone środki na zakup

przyczepy.

– Pani  Mirosława  Sikora  –  Prykaszczyk  Sołtys  wsi  Kłodawa –  spytała,  kto  jest

zwolniony z opłaty za posiadanego psa, z czego to wynika. 

– Wójt Gminy – poinformował, że w przypadku psa są stosowane zwolnienia ustawowe,

czyli  osoby  które  ukończyli  65  lat,  rolnicy,  I  grupa  inwalidzka  itp.  Dokładną

informacje  o  zwolnieniu  przedstawi  na  spotkaniu  z  sołtysami  zaplanowane  na  4

listopada 2015r. 

Ad. 14 Wolne wnioski. 
– Radna  W.  Frydrych –  zwróciła  się  do  obecnych  w sprawie  przekazanych  w dniu

dzisiejszym ogłoszeń.  Prosi o wywieszenie ich w sołectwach;

– Radna W. Frydrych – spytała, kiedy będzie odbiór drogi nr 222

– Wójt  Gminy –  poinformował,  że  do  końca  bieżącego  miesiąca  powinien  być  ten
odbiór zrobiony.

– Sołtys wsi Cząstkowa – poruszyła temat miejsc parkingowych w Trąbkach Wielkich;

– Wójt Gminy – poinformował, że podpisał chęć zawarcia transakcji na zakup miejsc
parkingowych;

Przewodniczący Rady Gminy spytał, czy są jeszcze jakieś pytania. Z uwagi na wyczerpanie
tematów zamknął  XVI  zwyczajną  sesję  Rady Gminy,  podziękował  wszystkim za  czynny
udział.

Protokołowała: Przewo  dniczący Rady Gminy
 Katarzyna Czyż       Zbigniew Leszczyński

Załączniki:
1. Lista obecności radnych, sołtysów,
2. Porządek sesji
3. Uchwały podjęte na sesji – nr XVI/105/2015- XVI/112/2015
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